
Protokół Nr 9/07 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 12 września 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00 

Zakończeni e posiedzenia godz. 1000  
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójta , zastępca ,skarbnik i sekretarz gminy .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , 
otrzymuj ąc materiały. 
Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 14 września 2007 r.  
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2007 roku  
   Opinia komisji na sesję  
5.Ocena finansowa Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej. 
Ad.2 
Protokół Nr 8/07 z poprzedniego posiedzenia komisji rewizyjnej został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  
najbli Ŝszej sesji , komisja przeanalizowała je , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień do 
zadawanych pytań , bądź uwag , a następnie te projekty zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr X/49/07  w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie gmin do    
  Związku Gmin  Dorzecza Iny - komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt  uchwały Nr X/50/07  w sprawie wyraŜenia zgody na wystąpienie gmin ze   
  Związku Gmin Dorzecza Iny- komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie,    
- projekt uchwały Nr X/51/07  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia kwoty 
   poręczenia - komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
 - projekt uchwały  Nr X/52/07 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Rozwoju   
   Miejscowości Pęzino” gmina Stargard Szczeciński  
Wójt Gminy - poinformował , Ŝe załącznik  obecnie jest   w trakcie opracowywania i 
przed sesją   radni go otrzymają  . 
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Radni Lutyński powiedział ,Ŝe gmina powinna podjąć takie wezwanie , aby sporządzić 
plany dla wszystkich miejscowości . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .    
- projekt uchwały Nr X/53/07 w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia  
 Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla   
 rezerwatu przyrody „ Ozy Kiczarowskie „ – komisja projekt uchwały zaopiniowała   
 pozytywnie  , 
 - projekt  uchwały Nr X/54/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy  
   uŜyczenia-  komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr X/55/07 w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy oraz  
  rodzaju  szczegółowych materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi  
  budŜetu  
Skarbnik Gminy poprosiła członków komisji  o naniesienie  w projekcie uchwały 
następujących zmian tj. 
- w zapisie § 1  słowa „ w terminie do dnia 15 października” przenieść  na koniec  tego  
  zdania , 
- wykreślić  w § 2 ust.2 pkt 3 b) słowo w nawiasie  w brzmieniu: ( inwestycyjnych) . 
Radny Lutyński zgłosił następujące uwagi i zarazem swoje  propozycje do projektu 
uchwały , a mianowicie :   
-w § 5 ust.1 pkt 1) gdzie jest zapisane Radzie Gminy , aby zmienić na: członkom Rady  
 Gminy , 
- wyjaśnić termin „ niezwłocznie „ , 
- dodać do zapisu § 5 ust.2 pkt 3  i na stronach bip  urzędu gminy , 
- przeanalizować w  § 6 ust.2  zapisany termin do 5 grudnia , aby nie kolidował z  
  wcześniejszym terminem   
Sekretarz Gminy poinformowała  ,Ŝe w sprawie  uwag i propozycji  wypowie się radca 
prawny .  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt  uchwały  Nr X/56/07 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego - komisja  
  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr X/57/07  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w  
  Stargardzie   Szczecińskim -  komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Ad.4 
Przewodniczący Komisji poinformował o uchwale Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie  w sprawie wydania opinii o przedłoŜonej przez 
Wójta Gminy informacji o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2007 r. – 
opinia pozytywna . 
Radny Lutyński –wyraził swoje zaniepokojenie niskim wykonaniem wydatków 
majątkowych ( 20,22%) i dalej zaznaczył ,Ŝe z ogłoszeń przetargowych  nie widać , aby 
ten wzrost był , jest Klępino i to zagroŜone i sieć wodociągowa Warchlino . 
Wójt Gminy – odnosząc się do przetargów poinformował ,Ŝe odnośnie  Siwkowa- 
obręb Warchlino ,  to wydawane są juŜ decyzje lokalizacyjne . 
Wójt Gminy równie Ŝ  wspomniał ,Ŝe są problemy kadrowe ,  coraz więcej pracy, a 
mniej chętnych  i  wynagrodzenie jest  problem , który naleŜy rozwiązać . 
Wobec braku dalszych uwag i pytań komisja przyjęła następującą opinię , a 
mianowicie: 
Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I półrocze 
2007 . 
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Radny Lutyński wyraził swój niepokój wynikający z niskiego procentu wykonania 
wydatków majątkowych . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Przewodniczący komisji odczytał informację dotyczącą działalności finansowej 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 rok . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
W trakcie dyskusji radny Luty ński zwrócił uwagę ,Ŝe nie zostały w pełni wykorzystane 
środki na zaplanowane zadania  i  jeŜeli komisja nie ma takich potrzeb , to na 
przyszłość powinna mniej planować , skoro środki są zwracane do budŜetu . 
Skarbnik Gminy wyja śniła ,Ŝe są to środki planowane na zadania zgodnie z zapisami 
ustawy i niewykorzystane  wracają  do budŜetu . 
Komisja do w/w tematu przyjęła następującą opinię :  
Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawioną informacj ę dotyczącą finansowej 
działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 r. i 
pozytywnie ją zaopiniowała . 
Radny Lutyński otrzymał informacj ę od sekretarz gminy na temat mieszkanki 
Małkocina , a pytanie radnego  dotyczyło - czy jest objęta ta osoba  opieką GOPS . 
Radna Domańska –zapytała się o osoby starsze , które same nie mogą dojechać do 
urzędu, celem złoŜenia wniosku o zmianę dowodu , czy w takiej sytuacji urząd 
dojeŜdŜa do osób potrzebujących takiej pomocy .  
Sekretarz Gminy odpowiedziała ,Ŝe dojeŜdŜamy do takich osób na zgłoszenie , ale 
zdjęcie muszą mieć zrobione . 
Radna Domańska – poruszyła temat budowy chodnika dla bezpieczeństwa w jej 
miejscowości przy drodze krajowej nr 10 i druga sprawa dotyczyła poprawienia stanu 
drogi w kierunku ko ścioła , którą częściowo zniszczyła firma woŜąca wcześniej  piach .  
Radny Lutyński – poruszył temat dotyczący spraw meldunkowych mieszkańców 
Warchlina i Warchlinka , aby przy planowaniu budŜetu uwzględnić ten problem 
mieszkańców . 
Wójt Gminy – poruszył temat dotyczący częstotliwości wywozu nieczystości 
świadczony przez firmę MPGK – Stargard Szczeciński w niektórych miejscowościach 
gminy. Sprawa  dotyczyła m.in.  mieszkańców Warchlina , iŜ firma obsługująca  
wystawiła faktury za dwukrotny wywóz , bez zmiany zapisów  umowy . Wójt 
powiedział ,Ŝe są przypadki np.  osób samotnych , które  nie są w stanie zapełnić 
śmietnika i podczas rozmów w MPGK zaproponowano nam rozwiązanie  , Ŝe firma  
moŜe zamówić pojemniki 60 l i wtedy odpłatność będzie niŜsza . 
Na posiedzeniach pozostałych  komisji była dyskusja o zmianie zapisów 
obowiązującego obecnie regulaminu w ten sposób , aby było to z korzyścią dla 
środowiska i mieszkańców . Nie moŜemy  doprowadzić do tego, aby pozbywać się 
pojemników na śmieci i dlatego powinien być  przynajmniej dwukrotny wywóz 
nieczystości w miesiącu  . 
Radny Lutyński – zaproponował ,aby wprowadzić zapis w regulaminie  - nie rzadziej 
niŜ jeden  raz w miesiącu , problem dotyczy emerytów i osób samotnych,  dlaczego oni 
mają się równać do tych osób , którzy produkują śmieci duŜo. 
Radny przedstawił błędy w obowiązującym regulaminie i stwierdził równieŜ  ,Ŝe 
regulamin nie zawiera  zapisu dotyczącego  wywozu śmieci z miejscowości 
letniskowych ,a błędy wójt uwzględni przy zmianie regulaminu . 
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Radny postawił wniosek formalny  dotyczący propozycji do zmiany uchwały Nr 
XXXVI/262/06 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 31 marca 2006 r. w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stargard 
Szczeciński , a mianowicie :  
- wywóz nieczystości co najmniej 1 raz w miesiącu , 
- doprecyzować pojęcie „zabudowy mieszkalnej „ , 
- uzupełnić regulamin o zabudowę letniskowa ,   
-przeanalizować prawidłowość zapisów rozdziału 10 § 14 ust. 1 i 2  
Pozostali członkowie komisji wypowiedzieli się , aby wywóz nieczystości odbywał się 2 
razy w miesiącu .  
Wójt Gminy przeanalizuje propozycje radnego przy opracowywaniu projektu 
uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu .  
 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                    Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                       Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                              Data podpisania :  
2007.09.12                                                                              2007.10. ………..                                          
 
   
 
 
 
 


